
 

Protokół z elektronicznego posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów 

 Uniwersytetu Jagiellońskiego  

 

Kraków, 2 lutego 2021 r. 

 

 

Elektroniczne Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego 

odbyło się w dniu 2 lutego 2021 r. o godz. 19:00 za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady:  

Wiktor Eźlakowski 

Katarzyna Doroszewska 

Nadia Gubernat  

Jakub Janarek 

Oliwia Kowalczewska 

Krzysztof Kula 

Paweł Kupis  

Aleksandra Kuzior 

Monika Machowska 

Aleksandra Różańska 

Kinga Szabat 

Stanisław Szufa  

 

Komisja Rewizyjna:  

Krzysztof Ninard – przewodniczący KR  

 

  



Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

Stanisław Szufa, Prezes Towarzystwa Doktorantów, otworzył posiedzenie o godzinie 19:03.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku obrad 

Jednogłośnie zaakceptowano program posiedzenia Rady: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Projekt uchwały w sprawie powołania protokolanta Rady na wszystkie posiedzenia 

Rady w 2021 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej na wszystkie posiedzenia 

Rady w 2021 r. 

5. Informacje Prezesa i Wiceprezesów 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania pełnomocnika Towarzystwa Doktorantów UJ do 

spraw wyborów 

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru doktorantów do Rady Instytutu Nauk o Środowisku 

UJ 

8. Projekt uchwały w sprawie wyboru doktorantów do Instytutowej Komisji Rekrutacyjnej 

ds. Programu Erasmus+ w INPISM UJ 

9. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 6-semestralnego anglojęzycznego programu 

kształcenia w Szkole Doktorskiej Nauk Medycznych i Nauk o Zdrowiu 

10. Projekt uchwały w sprawie rozliczenia faktur za projekty poprzedniej kadencji Rady 

TDUJ 

11. Konsultacje na temat budżetu TDUJ 

12. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

  



 

Punkt 3 

Projekt uchwały w sprawie powołania protokolanta Rady na wszystkie posiedzenia 

Rady w 2021 r. 

Stanisław Szufa zaproponował kandydaturę Oliwii Kowalczewskiej na stanowisko stałego 

protokolanta posiedzeń Rady TDUJ. Po wyrażeniu zgody przez kandydatkę, jej kandydatura 

została jednogłośnie zaakceptowana. 

 

Punkt 4 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej na wszystkie posiedzenia 

Rady w 2021 r. 

Stanisław Szuka zaproponował kandydatury Aleksandry Kuzior, Krzysztofa Kuli oraz 

Aleksandry Różańskiej do stałej Komisji Skrutacyjnej, która będzie odpowiedzialna za 

przeprowadzanie głosowań online za pomocą formularzy Microsoft. Po wyrażeniu zgody przez 

kandydatów, ich kandydatury zostały jednogłośnie zaakceptowane.  

 

Punkt 5 

Informacje Prezesa i Wiceprezesów 

Prezes i Wiceprezesi poinformowali Radę, iż: 

26.01.2021  

1. Ministerstwo Edukacji i Nauki przekazało KRD informację, że doktoranci są liczeni do 

“pierwszej” grupy, jeżeli chodzi o szczepienia przeciwko COVID.  

2. TD UJ jest w trakcie nawiązywania współpracy ze Studenckim Biurem Tłumaczeń  

3.  Nadal trwają prace nad problemem związanym ze szkoleniami  

4.  Utworzony został uniwersalny formularz dot. zamieszania informacji w newsletterze, 

na stronie oraz na Facebooku, który dostępny jest pod adresem: LINK  

5.  Miały miejsce:  

a) posiedzenie Rady Konsultacyjnej KRD;  

b) posiedzenie Kolegium Rektorsko-Dziekańskiego;  

c) posiedzenie Stałej Rektorskiej Komisji ds. Badań Naukowych. 

6. Powstał kanał na MS Teams służący wymianie informacji pomiędzy przewodniczącymi 

komisji. Zostały również zaproponowane regularne spotkania.  

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=6yYO676_0keekOvSQm286_amgEt1Cp5LiijYZeB6lg1UN0dESEdIWk8xN08zMFhRME0xRENWUENRUC4u


02.02.2021  

1. Wysłane zostały kluczowe pisma:  

a) pismo z propozycją rozwiązania problemu dot. szkoleń;  

b) pismo z prośbą o stwierdzenie zgodności proponowanych zmian w Regulaminie z 

ustawą i Statutem UJ.  

2. Miały miejsce:  

a) posiedzenie Senatu;  

b) spotkanie z prorektorem Armenem Edigarianem;  

c) spotkanie dot. 3-Minute-Thesis. 

3. Została dokonana inwentaryzacja naszych materiałów promocyjnych  

4. Wznowiono Newsletter  

5. Utworzenie nowych maili dla Komisji/KR/Prezesa/Monografii etc.  

6. Debiurokratyzacja: pisma dot. wyborów przedstawicieli do rad wydziałów i instytutów 

jedynie w wersji elektronicznej.  

7. Trwają prace nad prowizorium budżetowym  

 

Punkt 6 

Projekt uchwały w sprawie powołania pełnomocnika Towarzystwa Doktorantów UJ do 

spraw wyborów 

W związku z rezygnacją Ewy Rutki, Stanisław Szufa zaproponował kandydaturę Krzysztofa 

Kuli na pełnomocnika TD UJ ds. wyborów. Po wyrażeniu zgody przez kandydata, w 

głosowaniu tajnym Krzysztof Kula został wybrany pełnomocnikiem TD UJ ds. wyborów 

stosunkiem głosów 10 ZA, 0 PRZECIW, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ. W głosowaniu wzięło 

udział 11 osób. 

 

Punkt 7 

Projekt uchwały w sprawie wyboru doktorantów do Rady Instytutu Nauk o Środowisku 

UJ 

Doktoranci z INoŚ UJ wskazali Martę Grosiak, Monikę Opałek oraz Monikę Ostap-Chęć na 

przedstawicieli doktorantów w Radzie INoŚ. W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 

zaakceptowała wybory. 

 



Punkt 8 

Projekt uchwały w sprawie wyboru doktorantów do Instytutowej Komisji 

Rekrutacyjnej ds. Programu Erasmus+ w INPISM UJ 

Do Instytutowej Komisji Rekrutacyjnej ds. Programu Erasmus+ w INPISM UJ wskazana 

została Iga Kleszczyńska. W głosowaniu tajnym kandydatura została zaakceptowana 

stosunkiem głosów 10 ZA, 0 PRZECIW, 2 WSTRZYMUJĄCE SIĘ. 

 

Punkt 9 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 6-semestralnego anglojęzycznego programu 

kształcenia w Szkole Doktorskiej Nauk Medycznych i Nauk o Zdrowiu 

Do Towarzystwa Doktorantów wpłynęło pismo z prośbą o sporządzeniu pisemnej opinii do 6-

semestralnego anglojęzycznego programu kształcenia w SDNMiNoZ. W głosowaniu jawnym 

program został pozytywnie zaopiniowany stosunkiem głosów 11 ZA, 0 PRZECIW, 1 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

 

Punkt 10 

Projekt uchwały w sprawie rozliczenie faktur za projekty poprzedniej kadencji Rady 

TDUJ 

Stanisław Szufa przypomniał, iż za poprzedniej kadencji została ustalona zasada, iż wydatki 

opiewające na ponad 500 zł muszą uzyskać zgodę Prezesa, a wydatki większe niż 3500 zł muszą 

być uprzednio zatwierdzone przez Radę. Prezes poinformował, że część wydatków zeszłej 

kadencji będzie musiała zostać rozliczona z nowego budżetu, gdyż została poczyniona po 

zamknięciu ubiegłorocznego budżetu. W większości faktury te dotyczą gadżetów. W 

głosowaniu jawnym wszyscy zgodzili się na takie rozwiązanie. 

Po głosowaniu Wiktor Eźlakowski złożył wniosek formalny o dodanie do porządku obrad nowy 

punkt 11. posiedzenia w brzmieniu: “Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela TD 

UJ do Senatu UJ”. Wniosek ten został jednogłośnie zaakceptowany. 

 

Punkt 11 

Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela TDUJ do Senatu UJ 



Stanisław Szufa zgłosił swoją kandydaturę na przedstawiciela TDUJ do Senatu UJ. W 

głosowaniu tajnym kandydatura Stanisława Szufy została jednogłośnie zaakceptowana. 

 

Punkt 12 

Konsultacje na temat budżetu TDUJ 

Radnym zaprezentowane zostały budżety z dwóch ostatnich lat. Prezes przedstawił, jak 

zwyczajowo rozdzielane są środki otrzymywane przez TDUJ. Prezes i Wiceprezesi po 

konsultacjach z przewodniczącymi Komisji TDUJ poinformowali, że nowy budżet będzie 

podobny do poprzednich. Więcej środków przeznaczone zostanie na Komisję Prawną, Komisję 

ds. Badań i Opinii Doktorantów, Komisję ds. Szkoleń oraz Komisję Antydyskryminacyjną. 

Planowany jest również zakup dwóch nowych komputerów do biura TD UJ. 

 

Punkt 13 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Protokół z posiedzenia Rady w dniu 18.01.2021 został w głosowaniu jawnym zaakceptowany 

jednogłośnie. 

 

Punkt 14 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Aleksandra Kuzior poinformowała, iż do TDUJ wpłynęła prośba z KRD w sprawie opinii nt. 

projektu rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki w sprawie ewaluacji jakości kształcenia w 

szkole doktorskiej. 

Nadia Gubernat zapytała, jak wygląda sprawa Komisji Promocji i kto zarządza materiałami 

promocyjnymi. 

Monika Machowska zauważyła, że materiałami promocyjnymi powinna zajmować się jedna 

osoba, która będzie je zamawiała i rozporządzała nimi. 

Stanisław Szufa odpowiedział, że na tę chwilę materiałami promocyjnymi powinien zajmować 

się zarząd. Julia Ząber z Komisji Promocji zajmuje się obsługą strony na Facebooku. Monika 

Machowska odpowiedzialna jest za materiały promocyjne, a Aleksandra Kuzior za promocję 

sensu stricto. 



Oliwia Kowalczewska zaproponowała maseczki ochronne z logiem TDUJ jako jeden z 

materiałów promocyjnych. Nadia Gubernat poinformowała, że TDUJ jest już w posiadaniu 100 

próbnych sztuk takich maseczek. 

Nadia Gubernat poruszyła temat Kodeksu Dobrych Praktyk. Zauważyła potrzebę utworzenia 

takiego dokumentu, który zapewniłby ciągłość działania Towarzystwa w momencie 

przejmowania obowiązków przez nowych Radnych, którzy nie zawsze są wdrożeni w pełni w 

zasady działania Towarzystwa. 

Monika Machowska zauważyła potrzebę zakupu dysku zewnętrznego, który byłby 

przeznaczony do magazynowania i archiwizowania ważnych dokumentów TDUJ, aby następcy 

mieli łatwy wgląd w dokumenty archiwalne. Zwróciła również uwagę na potrzebę 

inwentaryzacji takich plików nie mniej niż raz na pół roku. 

 

Punkt 15 

Zamknięcie posiedzenia 

Stanisław Szufa zamknął posiedzenie o 20:17. 

 

 

Protokołowała 

Oliwia Kowalczewska 

 

 


